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WP\\ 04 -10- 2016 \ Interpelacja/Zapytanie 

Biuro,RadV Miasta w dniu 3.10.2016r. 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

Mieszkańcy osiedla Pogorzelec zgłaszają mi problem dużej ilości szczurów na ulicach oraz 

w klatkach schodowych, Czy Urząd Miasta mógłby coś w tej sprawie zrobić? Jeśli tak, to 

proszę o interwencję, 

\ Agnieszka Iłowska 


